
شــهروند| اعضای کابینه دوازدهم در حاشیه 
جلســه دیروز هیأت دولت در حیاط دولت با حضور 
در جمع خبرنگاران به سوالاتشــان پاســخ دادند. 
هیأت دولت در جلســه دیــروز خود به ریاســت 
حســن روحانی گزارش مرکز ملی فضای مجازی 
درخصوص »اقتصاد مجازی« را بررسی کرد. در این 
گفت وگوها همچنین علیرضا آوایی وزیر دادگستری، 
حسینعلی امیری معاون پارلمانی رئیس جمهوری، 
امیر حاتمی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح، 
آذری جهرمــی وزیــر ارتباطات، محمــود واعظی 
رئیس دفتــر رئیس جمهوری، جمشــید انصاری 
معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان امور اداری 
و اســتخدامی در گفت وگو با خبرنــگاران به بیان 
نظرات خود پرداختند. بحث فضای مجازی ازجمله 
مهمترین مباحث میان هیأت دولت و خبرنگاران در 

حیاط دولت این هفته بود. 
به گزارش ایســنا، رئیس جمهوری در این جلسه 
با بیــان این که فهم دقیق از تأثیرگذاری گســترده 
فضای مجازی در اقتصاد، فرهنگ، توسعه کسب وکار 
و اشــتغال، دگرگونــی زندگی مــردم و آینده این 
تأثیرگذاری بسیار حایز اهمیت است، اظهار کرد: این 
فضا با ســرعت فوق العاده زندگی فردی، خانوادگی، 
اجتماعی و اقتصــادی را در برمی گیــرد و مفاهیم 
اشــتغال را به ویژه در حوزه خدمات بشــدت تغییر 
می دهد. روحانی خاطرنشان کرد: بهره مندی موثر از 
این فضا با تأکید بر تقویت حاکمیت ملی و تلاش برای 
افزایش ظرفیت های بومی و پیشگیری از آسیب ها 
نیازمند ســرمایه گذاری های بیشــتر در آن است. 
رئیس جمهوری با یادآوری این که عدم درک درست 
از سرعت تحولات فضای مجازی و تأثیرات آن موجب 
شکاف نسلی می شود، تصریح کرد: دولت باید تلاش 
کند در حوزه توسعه اقتصاد فضای مجازی از جهان 
عقب نیفتیم. روحانی همچنین ضمن تأکید بر لزوم 
تحرک بیشتر در این فضا و ازجمله توسعه خدمات 
الکترونیــک و به ویژه دولت الکترونیک، خواســتار 
افزایش این گونه خدمات با استفاده از ظرفیت های آن 

برای کاهش هرچه بیشتر هزینه ها شد. 
در گزارش مرکز ملــی فضای مجازی موضوعاتی 
از قبیل بررسی وضع موجود فضای مجازی، روندها 
و آینده فضای مجازی، تغییر الگوی پیشرفت، اصول 
کارکرد نظــام اقتصادی غربی در فضــای مجازی، 
تلاش دولت ها جهت کسب جایگاه خود در فضای 
مجازی و وضع جمهوری اسلامی ایران در این فضا 
مورد بررسی قرار گرفته است. براساس این گزارش، 
62 درصــد از حجم اقتصــاد فنــاوری ارتباطات و 
اطلاعات ایران و توزیــع آن را اپراتورها و 38 درصد 
مابقی را سایر شرکت ها تشکیل می دهند. این گزارش 
همچنین حاکی از آن است که تاکنون 132 هزار و 
834 شغل توســط 21 اســتارتاپ در ایران ایجاد 
شده است. در ادامه جلسه، تعدادی از پیشنهادهای 
دستگاه های اجرایی پس از بحث و بررسی، به تصویب 

هیأت وزیران رسید.
امضای لایحه دایمی کردن قانون خدمات 

مدیریت کشوری توسط رئیس جمهوری
معــاون پارلمانی رئیس جمهوری گفــت: امروز 
رئیس جمهوری لایحه دایمی کردن قانون مدیریت 
خدمات کشــوری را امضا کرد و دبیر دولت آن را به 
من داد تا به مجلس تقدیم کنم. حسینعلی امیری 
با اعــلام این خبــر، اظهار کرد: یکــی از مهمترین 

قوانین کشور در دهه اخیر، قانون مدیریت خدمات 
کشــوری اســت. این قانون در  ســال 86 به شکل 
آزمایشی تصویب شد و در دهه گذشته ایرادات این 
قانون مشخص شــد. وی در ادامه افزود: نمایندگان 
ادوار مجلس شورای اسلامی همواره پیگیر بودند که 
دولت این لایحه را دایمی کند. در اواخر دولت یازدهم 
و درچند ماه گذشته در دولت دوازدهم سازمان امور 
اداری و استخدامی کارهای کارشناسی زیادی برای 
دایمی کردن این لایحه انجام داد و در چند جلســه 
گذشــته دولت این لایحه را بررســی کرد و امروز 
رئیس جمهوری لایحه دایمی کردن قانون خدمات 
کشــوری را امضا کرد و دبیر دولت آن را به من داد تا 
به مجلس تقدیم کنم. وی با اشــاره به این که امروز 
این لایحه را من تقدیم دولــت می کنم، اظهار کرد: 
این لایحه دارای نوآوری های زیادی است. در قانون 
آزمایشی مدیریت خدمات کشوری، قوانین متعددی 
در حوزه مدیریت خدمات کشــور وجود داشت که 
موجب شده بود برداشت های متعدد از قوانین انجام 
شود و در نتیجه حقوق و مزایای دستگاه های مختلف 
دولتی، متفاوت بود و همین موضوع موجب شکایات 
زیاد کارمندان در دیوان عدالت اداری شد. این لایحه 

با رویکرد شکایات کمتر کارمندان تنظیم شده است.
بنا نداریم درباره برنامه موشکی مذاکره 

کنیم
وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح می گوید: 
جمهوری اســلامی ایران بنا نــدارد در مورد برنامه 
موشــکی خود مذاکــره کند. امیر حاتمــی درباره 
اظهارات وزیرخارجه آلمان درباره توافق ایران با اروپا 
برای مذاکره موضوع موشکی خارج از برجام، اظهار 
کرد: راجع به برنامه موشــکی خــود تاکنون هیچ 
صحبتی نداشــته ایم و بنا هم نداریم در این زمینه 

مذاکره کنیم.
۵۰۰ میلیارد تومان در جهت توسعه خدمات 

کسب وکارهای نوپا 
وزیر ارتباطات با اشاره به موافقت رئیس جمهوری 
برای اختصاص ۵۰۰ میلیارد تومان در جهت توسعه 
خدمات کســب وکارهای نوپا گفت: در تلاشــیم تا 
6ماه آینده در کشــور سند توسعه اقتصاد دیجیتال 
داشــته باشــیم. آذری جهرمی اظهار کرد: امروز در 
دولــت این تصمیم گرفته شــد که شــکایت بدنه 
دولت از کســب وکارهای نوپا قبل از مطرح شدن در 

مراجع قضائی، در کمیته ای به مســئولیت معاونت 
حقوقی ریاســت جمهوری و عضویــت نمایندگان 
وزارت ارتباطــات، وزارت کار و معاونــت علمــی 
ریاست جمهوری بررسی شــود و سپس به دستور 
قضائی ارجاع شــود. این تصمیم می تواند تضمینی 
برای فعالیت کسب وکارهای نوپا باشد. وی خاطرنشان 
کرد: با موافقت رئیس جمهوری بنا شد ۵۰۰ میلیارد 
تومان در دو ســال پیش رو، برای توســعه خدمات 
کسب وکارهای نوپا که در زمینه شبکه ملی اطلاعات 
فعالیت می کنند، در نظر گرفته شــده است که این 
منابع می تواند مســتقیم به این بنگاه ها داده شود یا 
به صندوق ســرمایه گذاری های خطرپذیر تزریق 
شود. در ســه هفته آینده وزارت ارتباطات با مرکز 
ملی فضای مجازی در این زمینه به جمع بندی نهایی 
می رسد. وزیر ارتباطات در ادامه با اشاره به این که سند 
استراتژی ایران در اقتصاد دیجیتال در 6ماه آینده از 
طریق وزارت ارتباطات به دولت پیشنهاد می شود تا 
در دولت بررسی شود، اظهار کرد: هدف ما این است 
که تا 6ماه آینده ســند اقتصاد دیجیتال را در کشور 
داشته باشیم. با این اقدامات می توانیم خدمات مورد 
نیاز کشــور را تأمین کنیم. آذری جهرمی در ادامه 
در پاســخ به پرسشــی درخصوص اقدامات وزارت 
ارتباطات برای تقویت پیام رسان های داخلی گفت: ما 
در موقعیت پیش آمده در اتفاقات اخیر توانستیم نقاط 
ضعف و قوت پیام رسان های داخلی را ارزیابی کنیم و 
در واقع این اتفاقات آزمون خوبی برای پیام رسان های 
داخلی بود. در رابطه با تقویت پیام رسان های داخلی 
شورای فضای مجازی ســند مصوبی دارد که در آن 
تکالیف دستگاه های مختلف مشخص شده است. 
وزارت ارتباطات عمده وظایف خود را در این زمینه 
انجام داده است و باقیمانده وظایف نیز در کوتاه مدت 
نیز تکمیل می شــود. وزیر ارتباطات در پایان گفت: 
اما موضوع فقط این سند نیست، بلکه بحث، بحث 
تکنولوژی است. استراتژی ما باید تقویت شبکه های 
اجتماعی بومی و رقابت در بازار برای خروج از انحصار 
شرایط فعلی باشــد که در این دو مسیر ما حرکت 

می کنیم.
 احتمال گفت وگوی رئیس جمهوری با مردم

 در هفته آینده
رئیس دفتــر رئیس جمهوری گفــت: احتمال 
می دهیم وســط هفته آینــده رئیس جمهوری با 

مردم صحبت کند. محمود واعظی در مورد جلسه 
دیــروز اعضای دولت اظهار کــرد: رئیس جمهوری 
در این جلســه مطالبی از اعضای جلسه خواستند؛ 
ازجمله این که اعضای هیأت دولت تلاش کنند که 
برنامه هایشــان زودتر عملیاتی شوند و این برنامه ها 
را برای مردم بازگو کنند. رئیس جمهوری همچنین 
تأکید داشتند ســفر اعضای هیأت دولت به مناطق 
مختلف کشور مهم اســت. وی افزود: ما در آستانه 
چهلمین سالگرد انقلاب اســلامی هستیم و دهه 
فجر امسال باید با گذشته متفاوت باشد و مسئولان 
کشــور ازجمله دولت و ســایر نهادها باید بیشتر از 
عملکرد و برنامه های خود با مردم ســخن بگویند. 
رئیس جمهوری هم تأکید دارند؛ باید روحیه نشاط و 
امید مردم افزایش یابد. متاسفانه در ماه های گذشته 
حوادثی مثل زلزله  یا حادثه نفتکش را داشته ایم که 
مردم هم احساس همدردی کردند اما باید برنامه هایی 
برای جوانان و مردم داشــته باشــیم که امیدآفرین 
باشــد. واعظی خاطرنشــان کرد: اعضای کابینه از 
رئیس جمهوری خواستند که خود رئیس جمهوری 
برنامه های دولت برای ایجاد تحول، نشاط و شغل را 
با مردم درمیان بگذارد و احتمال می دهیم اواســط 
هفته آینده رئیس جمهوری با مردم صحبت کند. وی 
با بیان این که امروز در دنیا فضای مجازی در خدمت 
اشتغال و اقتصاد است، تصریح کرد: اقتصاد دیجیتال 
نقش والایی در تحقق رفاه مــردم دارد. امروز آقای 
فیروزآبادی دبیر شورای عالی فضای مجازی گزارش 
بسیار خوبی از برنامه های این شورا برای ایجاد اشتغال 
ارایه کردند. امیدوارم بتوانیم در این مسیر گام های 

موثری برداریم. 
واعظــی در پاســخ بــه این پرســش کــه آیا 
رئیس جمهوری دســتور رفع فیلتر تلگرام را دادند، 
اظهار کرد: این موضوع در شورای عالی امنیت ملی 
مطرح و درباره آن تصمیم گیری شــد. رئیس دفتر 
رئیس جمهوری در ادامه دربــاره برنامه های دولت 
برای بومی ســازی پیام رســان ها در فضای مجازی 
خاطرنشــان کرد: در این جلســه رئیس جمهوری 
دســتور دادند که وزارت ارتباطات بــه جد دنبال 
سرمایه گذاری و حمایت از اپلیکیشن ها و شبکه های 
مجازی باشد که پیام رسان های بومی را داشته باشیم. 
قابل قبول نیســت که مردم از یک شبکه اجتماعی 
انحصاری اســتفاده کنند؛ البته حق مردم این است 
که از شبکه های اجتماعی استفاده کنند ولی از نظر 
امنیت ملی نمی شود فقط یک شبکه اجتماعی باشد.
به گفته مسئولان امنیتی زیر 1۰۰نفر 

هنوز  در بازداشت هستند
وزیــر دادگســتری بــا تأکیــد بــر این که 
بازداشــت کردن افراد برای ما هیچ لذتی ندارد و 
برای هیچ حکومتی خوب نیست، اظهار کرد: به 
گفته مسئولان امنیتی تعداد کسانی که در جریان 
اتفاقات اخیر بازداشت شده و تاکنون آزاد نشده اند 
و کماکان در بازداشت به سر می برند، زیر 1۰۰نفر 

است.
علیرضا آوایی در مورد تعداد بازداشت شدگان 
در اتفاقات اخیر اظهار کرد: در رابطه با بازداشتی ها 
یکی از موضوعاتی کــه همه ازجمله مقام معظم 
رهبری و روسای قوا بر آن اتفاق نظر داشتند، این 
بود که یک ســری اتفاقاتی افتــاده و در آن افراد 
مختلف با انگیزه های گوناگون ورود پیدا کرده اند 

که باید آنها را تفکیک کنیم.

رئیس جمهوری:روی خط خبر

نماینده مردم تهران در مجلس: نباید در توسعه فضای مجازی از جهان عقب بمانیم

باید از اختصاص بلاوجه بودجه 
براساس نفوذ دستگاه ها جلوگیری شود

ایلنا| محمدرضا نجفی، نماینده مردم تهران، ری، 
شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس در نشست 
علنی روز چهارشــنبه مجلس در نطق میان دستور 
خود گفت: شــرایط اجتماعی ایــران از دید برخی از 
مردم و گروه های اجتماعی رضایت بخش نیســت و 
از شرایط زندگی، محیط اجتماعی و وضع اقتصادی 
خود ناراضی هستند، ضمن آن که قدرت خرید خود را 
از دست داده و معتقدند زیست پذیری شهرها کاهش 
یافته است و بسیاری در تنگنای شغلی و عدم امنیت 
کاری به ســر می برند. نجفی با بیان این که مردم در 
نگاه به آینده جنبه های امیدبخش اندکی می بینند، 
ادامه داد: شاید می توان گفت احساس زوال اجتماعی 
در میان هموطنان درحال گســترش است و میزان 
نارضایتی ها در میان حوادث اخیر هویدا بود؛ لذا نیازی 
به ذکر و تذکر این مهم نیســت. نماینده مردم تهران 
در مجلس مهمترین اقدام اصلاحــی در کوتاه مدت 
را اصلاح بودجه در راســتای بهبود تخصیص منابع 
عمومی، شفافیت، پاسخگویی و جلوگیری از هرزروی 
درآمدهای عمومی در حوزه های فاقد اولویت ضروری 
دانست و ادامه داد: بودجه سند و قرارداد وفاق دولت و 
مردم است؛ لذا باید ابهامات آن را برطرف و از اختصاص 
بلاوجه منابع براســاس چانه زنی و نفوذ دستگاه ها و 
اشخاص جلوگیری کرد و بر بخش های غیرپاسخگو 
نظارت شود. از همه دستگاه هایی که مطالبات مردم را 
می شنوند، می خواهم داوطلبانه و با نگاه ملی به تعدیل 

بودجه اعلامی همت گمارند.

نایب رئیس نخست مجمع نمایندگان استان تهران: 

بازدید نمایندگان از زندان ها نباید 
نیازمند طی روند اداری پیچیده باشد

ایلنا| محمدجواد فتحی، نایب رئیس نخســت 
مجمع نمایندگان اســتان تهران با اشاره بر احتمال 
موافقت با درخواست این مجمع نمایندگان برای بازدید 
از زندان ها، تأکید کرد که این بازدیدها نباید نیازمند 
طی روند اداری پیچیده باشد و گفت: هدف از بازدید 
از زندان اوین شفافیت و تقویت اعتماد عمومی نسبت 
به حاکمیت است. فتحی در پاســخ به این سوال که 
آیا درصورتی که یک نماینده مجلس خواهان بازدید 
از زندان باشــد، نیاز به طی ایــن روال اداری پیچیده 
دارد، گفت: قاعدتاً ایــن بازدیدها نباید به نامه نگاری 
و طــی رونــد اداری پیچیده نیازمند باشــد؛ چراکه 
نماینده مجلس می تواند در تمام امور کشــور ورود، 
اظهارنظر و دخالت کند و حال آن کــه آن چه در این 
مورد قرار است اتفاق بیفتد، دخالت مصداقی نیست. 
به بیــان دیگر این طور نبوده به عنــوان مثال بگویند 
فلان نماینده، یا نمایندگان قصد دارند در یک قضیه 
خاص به نفع یکی از اســباب دعوی دخالت مصداقی 
می کنند. نایب رئیس مجمع نمایندگان تهران تأکید 
کرد: نمایندگان متقاضی بازدید از زندان ها قصد دارند 
برای شفاف شــدن موضوع و تقویت اعتماد عمومی 
نسبت به حاکمیت این درخواست را مطرح کرده اند. 
در واکنش به پرسشی دیگر دراین باره با تأکید بر تقدم 
زمانی ارایه درخواست فراکسیون حقوق شهروندی و 
مجمع نمایندگان استان تهران برای بازدید از زندان ها 
نسبت به کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس گفت: 
طبیعتاً ما نمی توانیم و نباید نیت خوانی کنیم. باید تا 
چند روزه آینده نیز منتظر بمانیم تا ببینیم چه اتفاقی 

خواهد افتاد.

عضو کمیسیون تلفیق بودجه خبر داد: 

ممنوعیت افزایش تعرفه و عوارض 
توسط شوراهای شهر، وکلا و  پزشکان

مهر| احمد امیرآبادی فراهانی، عضو کمیســیون 
تلفیق بودجه اظهار کرد: دســتگاه های موضوع ماده 
۵ قانون مدیریت خدمات کشــوری و ماده 2۹ قانون 
برنامه ششم توسعه جمهوری اســلامی و شوراهای 
اسلامی شهر و روستا مکلفند به گونه ای اقدام و نظارت 
کنند که در سال 13۹۷ تعرفه، عوارض و بهای خدمات 
ازجمله تعرفه و ارزش نســبی خدمات بهداشــتی و 
درمانی و دریافتی پزشکان و مهندسان نظام مهندسی 
ساختمان، کشاورزی، وکلا، کارشناسان دادگستری، 
نظام دامپزشکی و امثال آن، غیراز موارد مصرح در این 
قانون افزایش نیابد؛ افزایش هر گونه تعرفه، عوارض و 
بهای خدمات توسط دستگاه ها و نهادهای مذکور به هر 
نحو ممنوع است. نماینده مردم قم در مجلس شورای 
اســلامی ادامه داد: تعرفه خدماتی که توسط بخش 
خصوصی به اســتناد موارد فوق الذکر ارایه می شود، 
مشــمول این بند نبوده و تعرفه آنها معادل نرخ تورم 
اعلامی  سال 13۹6 بانک مرکزی جمهوری اسلامی 
ایران افزایش می یابد؛ آیین نامه این بند ظرف مدت دو 
ماه توسط ســازمان برنامه و بودجه تهیه و به تصویب 

هیأت وزیران می رسد.

در دیدار با رئیس مجلس عمان مطرح شد:

 از فعالیت سرمایه گذاران عمانی
 در ایران استقبال می کنیم

ایلنا| رئیس  جمهوری در دیدار رئیس مجلس 
عمان با تأکید بر این که دشــمنان نمی خواهند 
کشــورهای اســلامی در کنــار هــم وحدت و 
یکپارچگی داشــته باشــند، تصریح کرد: اراده 
جدی جمهوری اســلامی ایران توســعه روابط 
برادرانه و همه جانبه با کشــورهای اســلامی و 
ازجمله عمــان اســت. روحانی در ایــن دیدار، 
روابط دوجانبه تهران – مسقط را صمیمانه و رو 
به گسترش دانســت و گفت: مناسبات دو کشور 
همواره با حکمت مسئولان ایران و عمان در مسیر 
تعالی و پیشرفت بوده و روابط سیاسی و فرهنگی 
مشترک در سطح بسیار عالی قرار دارد و با فعال 
کردن ظرفیت های اقتصادی موجود نیز می توان 
روابط و مناسبات دو کشور را بیش از پیش عمق 
بخشید. رئیس جمهوری تقویت تبادلات بانکی 
و تسهیل فعالیت تجار و سرمایه گذاران دو کشور 
را در حوزه تقویت روابط اقتصادی حایز اهمیت 
دانست و گفت: جمهوری اسلامی ایران از فعالیت 
ســرمایه گذاران عمانی در مناطق آزاد چابهار و 
جاسک و در بخش های مختلف اقتصادی به ویژه 
در حوزه ترانزیت اســتقبال می کند. همچنین 
رئیس جمهوری روز چهارشنبه در دیدار با رئیس 
مجلس لبنان با اشاره به این که دولت و ملت لبنان 
به خوبی توانست از توطئه تفرقه افکنانه دشمنان 
عبور کند، افــزود: بی تردید صهیونیســت ها از 
ایجاد اختلاف و تفرقه در لبنان ســود می برند، 
کما این که تصور می کردند می توانند تروریســم 
و تروریســت های داعــش را برای مــدت زمان 
طولانی در این منطقه نگه دارند. روحانی با بیان 
این که طی ماه های اخیر ماهیت حقیقی برخی 
دولت های منطقه برای ملت های منطقه و جهان 
به خوبی روشن شده است، اظهار داشت: ما باید 
در این شرایط سخت منطقه، با افزایش رایزنی ها 
و همکاری ها و تدبیر، از این مســیر عبور کرده و 

مشکلات را پشت سر بگذاریم.

وزیر اطلاعات: 

 تقویت وحدت
ضرورتی انکارناپذیر است

وزیر اطلاعات تأکید کرد: نباید انرژی کشور صرف 
دامن زدن به اختلافات درونی شــود؛ چراکه موجب 
تحقق اهداف دشــمنان خواهد شد. حجت الاسلام 
سیدمحمود علوی در جلسه شــورای اداری استان 
زنجان افزود: این شــهدا در جهت تضمین امنیت 
نظام، سینه خود را ســپر کرده  و اجازه ایجاد ناامنی 
به دشمنان را ندادند. وی زنجان را شهر شعور و شور 
حسینی دانســت و گفت: این استان خاستگاه علما 
و اندیشــمندان بزرگی بوده و از افتخــارات زیادی 
برخوردار است. وی، مهربانی و عطوفت در حکومت 
اسلامی و اداره جامعه را ضروری دانست و گفت: باید 
قدرت خود را در برابر دشمنان به کار گیریم و به آحاد 
مردم که درون نظام هستند، خدمت رسانی کنیم. 
علوی با اشاره به تأکید امیرالمومنین علی)ع( در حفظ 
حرمت و تأمین امنیت برای مسلمانان و غیرمسلمانان 
افزود: اســلام وقتی در مقام حکومــت جامعه قرار 
گیرد، باید به همه افراد هر چند با مشی ما متفاوت 
باشند، خدمت کند. وی بر پرهیز از ایجاد دلزدگی و 
پاشیدن بذر ناامیدی در جامعه تأکید کرد و گفت: باید 
با همدلی، هم افزایی و تقویت روحیه وحدت، مسائل 
و مشکلات را برای پیشبرد حکومت اسلامی برطرف 
کنیم. این مســئول، وجود وحدت و همدلی میان 
مسئولان در استان زنجان را نعمت عنوان کرد که باید 
قدر آن را دانست و یادآور شد: براساس سنت الهی، 
اختلاف موجب هلاکت و شکست ملت ها می شود 
و وحدت و بــرادری مایه عزت و پیــروزی خواهد 
شد. وی با اشــاره به مسائل پیش آمده در هفته های 
گذشته درکشور، گفت: باید نارضایتی ها و مسائلی 
که موجب بروز چنین حوادثی می شود را علاج کرد. 
وزیر اطلاعات بر دامن نزدن به مسائل اختلاف آفرین 
در کشــور که موجب سوءاســتفاده دشمنان برای 
ایجاد ناامنی می شود، تأکید کرد و تقویت وحدت را 

ضرورتی انکارناپذیر دانست.

محمدرضا عارف: 

 روند پیگیری رفع حصر
قابل قبول است

ایسنا| رئیس فراکسیون امید مجلس شورای 
اسلامی با بیان این که »محدودیت های محصوران 
نسبت به 6ماه قبل خیلی کمتر شده است«، گفت: 
این روند قابل قبول اســت و باید کمک کنیم این 
روند بدون این که سیاسی شــود، ادامه یابد؛ چراکه 
احســاس می کنیم که به سمت حل موضوع پیش 
می رویــم.  محمدرضا عــارف در دیــدار با انجمن 
اسلامی دانشجویان دانشــگاه صنعتی اصفهان در 
مورد موضوع حصر گفت: امــروز روند قابل قبولی 
در این زمینه وجود دارد و اگر از ما می پرسیدند، ما 
می گفتیم که هر چه زودتر این مسیر تمام شود، به 
نفع امنیت ملی و کشور است، ولی بالاخره امیدی ها و 
اصلاح طلبان که تصمیم گیرنده نیستند، البته ما هم 
نظر می دهیم ولی در مجموع ما باید بگوییم روند قابل 
قبول اســت و باید کمک کنیم این روند قابل قبول 
بدون این که سیاسی شود، ادامه یابد. وی گفت: ما این 
مسأله را باید با نگاه امنیتی و به نفع نظام تمام کنیم و 
این که کی و چه زمانی تمام می شود، مسأله ای است 
که درحال حاضر شورای عالی امنیت ملی آن را مورد 
بررسی قرار می دهد و دبیرخانه این شورا فعال شده و 
البته ما کمیته ای در فراکسیون امید به همین منظور 
تشکیل دادیم و امیدواریم که در مجموع بتوانیم به 

نتایج خوبی برسیم.
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عده ای از روی جوزدگی 

مقابل برخی تصمیمات می ایستند
ایلنا نوشت: یک عضو حزب اعتماد ملی گفت: 
احزاب می تواننــد نمایندگانی در کمیســیون 
برنامه و بودجه مجلس یا سازمان برنامه و بودجه 
داشته باشــند و در قالب شخصیت های حقیقی 
و حقوقی بازوان نظارتــی و عملیاتی این بخش 
در تهیــه و تدوین بودجه باشــند. محمدصادق 
جوادی حصار درباره نقش احزاب در بودجه بندی 
کشور با بیان این که اگر بخواهیم از منظر حزبی 
به این جریان بنگریم، بایــد گفت؛ نه پارلمان ما 
حزبی است و نه دولتمان. پس طبیعی است که 
بودجه ما حزبی نباشــد، اظهار داشــت: منظور 
از حزبی بودن این نیســت که حــزب بودجه را 
ببندد، مراد سازوکارهای حزبی و حضور احزاب 
در ارکان حاکمیت اســت که وجــود ندارد. وی 
خاطرنشان کرد: متاسفانه احزاب درحال حاضر 
رسانه ای جز رسانه های مکتوب و فضای مجازی 
برای بیــان نظرات خود ندارند. صداوســیما هم 
تریبونی در اختیار آنها قــرار نمی دهد تا بتواند 
به دولــت و ملت کمک کند. این فعال سیاســی 
اصلاح طلب درباره این که برخی معتقدند بودجه 
کنونی باعث افزایش فشــار روی مردم می شود، 
عنوان کرد: از شما ســوال می کنم فشار از روی 
دوش مردم برداشــته می شــود یا شکل و زمان 
قرارگرفتن این فشار عوض می شود، می خواهیم 
فشــار را برداریم یا شــکل آنان را عوض کنیم. 
جوادی حصار تأکید کرد: متاسفانه گاهی اوقات 
برخی دچــار جوزدگی می شــوند. مقابل برخی 
از تصمیمات می ایســتند و می گویند این کار بر 
طبقات محروم جامعه فشــار می آورد و به دنبال 
جریان سازی برای رسیدن به مطالبات خودشان 
هستند. این درست نیســت باید روشن شود که 

درآمد دولت با هزینه ها ارتباط مســتقیم دارد. 
هرچه درآمد کمتر باشد، قدرت هزینه کردن آن 
هم کمتر می شود. مشــکل اصلی ما در بالانس 

هزینه کرد و درآمدزایی است.
تعاملات صداوسیما با سپاه تقویت می شود

فارس نوشت: حجت الاسلام موسوی مقدم 
گفت: تعاملات ســازمان صداوسیمای مراکز 
استانی با روابط عمومی های سپاه های استانی 
تقویت می شود. حجت الاســلام سیدرمضان 
صداوســیمای  قائم مقــام  موســوی مقدم 
جمهــوری اســلامی ایــران در گردهمایی 
سراســری مســئولان روابط عمومی سپاه با 
اشــاره به فضای اغواکننده عصرکنونی گفت: 
در قرن 21 شرایط اغواکننده درجامعه حاکم 
اســت که انواع آن روز به روز درحال گسترش 
اســت؛ چنانچه حق و باطل ممزوج شــده و 
شبهات فراوانی پدید آورده و انسان را از هدف 
دور کرده، به طــوری کــه نمی تواند تصمیم 
بگیرد. قائم مقام صداوســیما با تبیین اهمیت 
فضای مجازی در قیاس با فضای واقعی ادامه 
داد: فضای مجازی بازنمایی شــده اســت. از 
واقعیات زندگی و بســیار تأثیرگذار در محیط 
فضای حقیقی است؛ لذا نقش روابط عمومی ها 
در هدایت این فضا به ســمت واقعی آن بسیار 
تعیین کننده اســت. وی با تأکید بر تســریع 
رونــد در انجــام کارهای رســانه ای صحیح 
و بصیرت افــزا اظهــار کرد: امــروز هرفردی 
که ســخنی برای گفتن داشــته باشــد، هم 
تولید کننــده پیام بــوده و هم یک رســانه 
مســتقل اســت؛ لذا وظیفه روابط عمومی ها 
این اســت که با برقــراری ارتبــاط صحیح و 
تنگاتنــگ و چهره به چهره بــا مخاطبین در 
مقابل امواج تهدید کننــده جدید قرار گرفته 

و با هنرمندی، مخاطبیــن را از این فضا عبور 
دهد. موسوی مقدم با مهم خواندن اثرگذاری 
و اثربخشــی کارهای فرهنگــی تصریح کرد: 
فضای مجازی هنری است که قدرت بازنمایی 
دروغین را به شکل سریع دارد؛ لذا برنامه ریزی 
روابط عمومی ها در تولید آثار هنری اثربخش، 
بسیار تعیین کننده خواهد بود تا این فضا را به 

سمت درست راهبر باشد. 
برخی همچنان 

درحال و هوای انتخابات باقی مانده اند
رویداد 24 نوشت: تولیت آستان قدس رضوی 
گفت: نتیجــه باقی ماندن برخی افــراد درحال و 
هوای انتخابات و طرح مسائل انحرافی، قفل شدن 
چرخ پیشــرفت کشــور و زندگی مردم اســت. 
حجت الاسلام ســید ابراهیم رئیسی در همایش 

»طلبه مؤمن انقلابی«، گرامیداشت شهید نواب 
صفوی اظهار کرد: هرکسی در جهت امیدبخشی 
به مردم و رفع دغدغه های معیشتی و گره گشایی 
از مشــکلات آنان حرکت کنــد، قطعا در جهت 
تفکر انقلابی و مجاهدانه گام برداشته است. عضو 
مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: کسی که به 
جای تمرکز بر حل مشــکلات، مسائل حاشیه ای 
را برجسته می کند و آدرس غلط می دهد، خلاف 
خواســت و مطالبات اصلی مردم رفتار می کند. 
وی با تأکید بر این که انتخابات تمام شــده است 
و بایــد با انســجام اجتماعی گره های کشــور را 
گشود، تصریح کرد: نتیجه باقی ماندن برخی افراد 
درحال و هوای انتخابات و طرح مسائل انحرافی، 
قفل شدن چرخ پیشرفت کشــور و زندگی مردم 

است.


